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Agenda

1. Godkjenne de stemmeberettigete.

2. Godkjenne innkallingen, saklisten og forretningsorden.

3. Velge dirigent, referent, samt to medlemmer til å underskrive protokollen.

4. Behandle idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger.

5. Behandle idrettslagets regnskap i revidert stand.

6. Behandle forslag og saker.

6.1 Innkjøp av gassbooster

6.2 Dekking av kostnader på gass m.m. ved rydding for klubben

7. Fastsette medlemskontingent 2024

8. Vedta idrettslagetts budsjett. 

9. Valg
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I det forløpne året har det vært god aktivitet i klubben til tross for ettervirkningene av Covid-19. Hele året 

igjennom har det blitt avholdt faste dykkerturer om onsdagen og lørdagen i tillegg til ikke-skjemalagte turer. Det 

har ikke vært påmeldte på alle turer, men generelt har turene blitt avholdt og sikret god dykkeaktivitet i klubben. 

Kompressoren har hatt 3 filter skift så den har gått mange timer og vi har byttet 17 O2 flasker så aktiviteten må ha 

vært bra. Båtførere har vært litt opp og ned men er noen som har meldt interesse for å bli det så satser på det blir 

noen flere båtførere i 2023.

I løpet av året har det vært flere arrangementer i klubben:

• 16. mars var det ordinært årsmøte i Kystruta med servering av pizza. Det var 12 fremmøtte. 

• Den 11. juni avholdte vi Dykkingens Dag på Torungen Fyr med dykking, grilling og mer dykking. Det var ni 

deltakere i alt med både apparatdykkere og fridykker. Været var fint og det var generelt vellykket.

• Den 25. juni var med til Kystens Dag som ble avholdt ved klubben. Det var lagt opp som en dag hvor de 

forskjellige leietakere og klubber kunne vise seg frem for offentligheten og hvor det var satt opp båttransport til 

og fra sentrum. Det var flott vær, men mengden av gjester var veldig begrenset. Det mest positive var at det ga 

en mulighet for å tale med folkene fra de andre klubber.

4. Årsberetning 4. Årsberetning 4. Årsberetning 4. Årsberetning for for for for 2022202220222022
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• Den 9. juli var det sommerfest med 18 deltakere. Først var det dykkertur for å sanke kamskjell m.m. Etterpå var 

det grilling ved klubben med god stemning.

• Den 18. juli var det innkalt til ekstraordinært årsmøte. Det eneste punktet på agendaen var skiftet av 

pongtonger på båten som omtalt ovenfor. Pongtongene ble billigere enn ventet fra de første forespørsler så 

derfor ble det relevant å gjennomføre. Og til glede for oss fikk vi sponset den utgiften i ettertid så vi kunne 

fortsette sparing til en mere egnet båt. Raet nasjonalpark som var gavmilde og sponset oss.

• Den 27. august hadde vi en stand ved Passion for Ocean i sentrum av Arendal. Vi stilte opp en stand med 

diverse dykkerutstyr, brosjyrer og teiner, og så hadde vi dykket i forkant for å samle sjøliv til akvariene hvor 

personalet fra Passion for Ocean viste og forklarte. Vi delte også ut 190 krabbefiskere med klubbens navn som 

reklame. I tillegg gjennomførte vi et par gjettekonkurranser for barnene. Den ene var å gjette antall hjerteskjell 

i et glass og den annen var å gjette antall bokser og flasker som en fridykker kunne samle i Pollen på 45 

minutter. Det lyktes faktisk å samle 181 stykk. Dagen var primært for barn, men vi kom i god kontakt med 

mange foreldre vedrørende dykking og vi fikk 3-4 nye medlemmer i etterkant av dette, så det må betraktes som 

vellykket.

4. Årsberetning 4. Årsberetning 4. Årsberetning 4. Årsberetning for for for for 2022202220222022
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• Ca.11.september hadde vi ett batteri som eksploderte og en scooter ble ødelagt, men med deler fra den brente 

fikk vi fikset opp en annen som var litt defekter på. Det ble også utført service på den ene og flere av de andre 

bør også serves snart for de er gått mye mere timer enn vi hadde trudd så de er heldigvis flittig brukt.

• 15.-18. september var det klubbtur til Haugesund hvor vi bodde på klubbhuset til Slettaa Dykkerklubb. Vi var 6 

stykk på turen. Fine dykk og trivelig bytur med biff og noe attått etterpå.

• 22.-25. september avholdte vi Raet Dykkertreff med 15 deltakere fra Norge og Danmark. Det ble avholdt med 

overnatting, frokost og middag på Hove Leirsenter og så dykking og lunsj fra klubben på Havstad. Det ble 

avviklet god dykking med både vrakdykk og naturdykk. Redningsberedskapet ble også utprøvd da det underveis 

ble nødvendig å få hjelp fra Redningsselskapet. Det ble også undersøkt om redningsvestene til båten faktisk 

virker i saltvann. Det gjør de. Treffet ble avviklet som all-inclusive så deltakerne betalte samlet for 

innkvartering, luft og mat. Deltakerne var veldig fornøyd med treffet og ga veldig gode tilbakemeldinger 

etterpå. Vi kan skrive noe om overskuddet men er det relevant? Det kommer under regnskapet.

• 9. oktober hadde vi en ryddeaksjon i Slaabervig på Hisøy sammen med Slaabervigs Venner. Vi stilte med 4 

apparatdykkere og 2 fridykkere. Det ble funnet mye forskjellig søppel (880kg i alt) og herunder 53 bildekk. 

Slaabervigs venner hjalp til med både følgebåt og folk på land og så hadde AUK folk i vannet og på land. Dagen 

ble avsluttet med grilling og kake.
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Arendal Undervannsklubb 

• 23. oktober hadde vi gleden av å motta 100.000kr fra Sparebanken Sør som resultatet av en søknad om 

bærekraftige prosjekt som hjelp til ryddeaksjoner til sjøs mot marin forsøpling.

• 10. desember hadde vi et vellykket julebord på Haralds Pub med 17 deltakere. Det var god mat bortsett fra 

sjokoladesaus i riskremen. 

• 28. desember var det romjulsdykk i Holmesund med 7 dykkere for å runde sesongen av. Men det var ikke nok 

for det ble fulgt opp med et nyttårsdykk den 30. desember sammen med Risør Undervannsklubb der vi var 4 

stykk ifra AUK.

Knut Ove Stenhagen og Mona Grenlee skulle ha avholdt et apparatdykkerkurs i 2022. Tidspunktet var satt og det 

var også 7 påmeldte. I siste liten meldte de påmeldte fra så kurset ble avlyst. Vi må kanskje gjøre noe bindende 

påmelding eller lignende i fremtiden.
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Igjennom hele året har vi hatt en ryddeaksjon løpende hvor det har blitt samlet mistede teiner, garn og tauverk. I 

alt har det blitt hevet 122 redskaper hvilket har gitt et godt bidrag i klubbkassen. Her må vi bare takke 

sparebankstiftelsen DNB og NDF som gjør det mulig med økonomisk støtte for hvert hevet redskap. Vi forventer å 

fortsette på denne måte med en ryddeaksjon løpende i hele året. Vi vil derfor oppfordre medlemmene til i løpet av 

året å holde litt styr på hvor mye tid som har blitt bruk til å søke etter redskaper – med eller uten suksess. Det vil 

lette rapporteringsarbeidet sist på året veldig. Det var en uheldig sak i løpet av året hvor det ble hevet noen teiner 

som ikke skulle heves. Dette ga en del problemer i etterkant og er noe som vi ikke skal gjenta. Det ble mye kontakt 

med både politi og fiskeridirektorat samt Karl fra Søgne som nesten er «fasiten» på rydding. Vi har ikke under noen 

omstendigheter noe myndighet til å heve ulovlige redskaper uansett hvem som sier ja. Vi har kun lov å heve 

mistede redskaper.

Fridykkergruppen var veldig liten i starten av året på grunn av et par utmeldinger så det har ikke vært avholdt så 

mange turer i klubbregi. I løpet av året er det dog kommet 3-4 nye fridykkermedlemmer og det er kommet flere 

forespørsler på fridykkerkurser. For å imøtekomme dette har vi i februar 2023 hatt Morten i Kongsberg på 

fridykkerinstruktørkurs så vi satser på å kunne avholde et fridykkerkurs i løpet av året og dermed øke aktiviteten på 

området. Det er en aktivitet som er på vei frem rundt i landet så det er et vekstpotensial.
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I 2022 (normalåret) ble rugby startet opp igjen med enorm drahjelp fra enkelte spillere fra KDK. Dette er vi svært 

takknemlige for. Vi har i tillegg fått noe økt medlemsmasse som følge av dette. Ellers har vi gått til innkjøp av nytt 

låneutstyr blant annet noen par føtter og snorkler. Så budsjettet for 2022 ble brukt på dette. I vinterhalvåret har 

det vært meget godt aktivitetsnivå.

Ellers vil styret gi en stor takk til medlemmer som har bidratt på alle tenkelige måter ved å stå på stand, 

båtklargjøring, bake kake, rydde teiner, arrangere turer, være båtfører, hjelpe med å heve teiner, ordne utstyr, 

arrangere dykkertreff, utdanne dykkere, servere frokost til treffet, delta på møter, være bindeledd til andre 

organisasjoner, dykke etter sjøliv til Passion for Ocean, servisere kompressor og mye mye mer. Alt dette og alle dere 

er med til å gjøre AUK til en plass hvor det er greit å være og møte andre med interesse for å være under vann. 

Dette må være hovedpunktet for en klubb som AUK!
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5. REGNSKAP
Separat ark
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Kontrollutvalgets beretning
innsettes her som skannet 

dokument
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6. Innkomne forslag
6.1 Innkjøp av gassbooster

Arendal Undervannsklubb har jo tidligere år hatt som mål og være en klubb for alle og kunne tilby medlemmer 
utstyr for at medlemmene skal kunne utøve sporten. Slik som kompressor for luftfylling, nitrox, båt, klubbutstyr 
osv. 

Dykking utvikler seg i tiden og takk og lov for det, ellers hadde vi vel dykket med frontvest og reservesjalter
enda. Det vi så som skjedde i AUK når klubben anskaffet continious nitrox blender var jo at medlemsmassen 
økte. 

Det er i dag flere medlemmer som har gått til anskaffelse av rebreather for å ta sin dykking til et nytt nivå. For at 
de medlemmene og nye som kommer til og tilreisende trenger de mulighet for å kunne fylle oksygenflasken og 
diluent flasken sin. Fylling av oksygen direkte fra en stor 50 liter flaske kan jo i dag kun gjøres når den flasken er 
helt full. Når trykket på denne 50 liter flasken minker kan en ikke få høyere trykk på flasken en fyller til uten å ha 
en gassbooster. 

Så mitt forslag til årsmøtet er at klubben bevilger penger til anskaffelse av gassbooster. Hvis årsmøtet vedtar 
dette så er det jo noen krav som jeg mener det burde være for fylling av gass, det er at de som skal bruke denne 
har gassblender kurs enten nitrox blender eller trimix blender i tillegg til opplæring av selve boosteren.

/ Geir Eliasen
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6. Innkomne forslag
6.2 Dekking av kostnader på gass m.m. ved rydding for klubben

Arendal Undervannsklubb har jo vært en av landets beste på rydding av marint avfall, det er jo en ting som blir 
lagt merke til, der klubben har fått tildelt miljøpris, midler til videre rydding, scootere m.m.

Så er mitt forslag at klubben dekker gass og annet forbruk ved rydding i klubbregi. Det gjelder jo ikke ved at en 
dykker på privaten og finner ei teine, men ved turer der en bruker klubbåt og rydder teiner og annet marint 
avfall der klubben får inntekter av rapportering av teiner eller har fått midler på annet vis til rydding under 
vann.

Forbruk som tenkes er:
• Oksygen
• Helium
• Sofnolime

/ Geir Eliasen
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7. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi gruppestyrene
fullmakt til å fastsette treningsavgift for gruppens aktivitet. 

-Styret foreslår å ha kontingent likt til 2023
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8. BUDSJETT
Gjennomgang av separat ark



Arendal Undervannsklubb 

9. Valg: 
Valgkomitéens innstilling DENNE SKAL OPPDATERES MED SLIDE FRA ANITA

Verv Navn Antall år

Leder Tor Egil Ellefsen 2 år

Nestleder Kjell Jacobsen 1 år

Kasserer Jonny Lykke Paulsen 2 år

Styremedlem Morten Kjeld Ebbesen 2 år

Styremedlem Stig Pedersen 2 år

Styremedlem Roger Torbjørnsen 1 år

Varamedlem Håkon Vatne Lilleødegård 1 år 

Varamedlem Christoffer Trulsvik Hagane 1 år 

Kontrollkomite 1 1 år

Kontrollkomite 2 1 år

Valgkomité 1 år

Valgkomité 1 år


